
Zpráva kontrolní komise za období 2017-201ll

Vážené rtelegátky a delegáti,

dovolte mi podat zprávu o činnosti kontrolní komise za období od Června 2Ot7 do Června

2018.

1. činnost kontrolní komise

od minulého shromáždění delegátů kontrolní komise pracovala v novém sloŽenÍ. Za toto

období se komise pravidelně zúčastňovala jednání přeldstavenstva SBD a sama komise se

sešla jednou. Dále se členové komise účastnili jinýr:h důležitých jednání, které vedou

statutární orgány SBD. Naši zástupci byli přítomni jednání se zástupkyní firmy TECHEM,

která provádí vyúčtování nákladů na teplo a TUV pro naše SBD. Z]ástupkyně vysvětlovala

pravidla rozúčtování nákladů na vytápěnía společnou p,řípravu teplé vody dle nové vyhláŠky

č, 26912015. Je nutno konstatovat, že pro laiky je kontrola a pochopení systému tohoto

rozúčtování značně složitá.

Celkově by se dalo říci, že komise pracovala na tom, aby se noví Členové zorientoviali v nové

problematice.

2. Stížnosti

vzhledem ke skutečnosti, že v minulém obdobíkontrolnrí komise neobdržela žádnor"r stížnost,

komise se kvůli stížnostem nesešla a žádné problémy neřešila.

3. Kontrolní činnost

Za uplynulé období byla provedena kontrola pokladny SBD a kontrola příjnrových a

výdajových dokladů. Kontrolní komisi byl předložen pokladnídeník. K,ontrolou nebylly zjiŠtěny

žádné nedostatky.

4. Vyjádření k hospodaření SBD

Výsledkem hospodařeníza rok 2017 byl zisk.

- Kontrolní a revizní komise souhlasí s tím, aby zi:;k ve výši 70l, 505,19 .KČ byl rozdělen

a převeden na účet jednotlivých středisek domů a garáží, podle výslerlku jejich

hospoda řen í ta k, ja k navrh uje představenstvo S[]D,



Na závěr bych chtěla poděkovat svým kolegům a kolegyním z kontrolní komise,

z představenstva a oběma zaměstnankyním SBD za pom()c a spolupráci.

Děkuji zil pozornost

lng, lveta Racková

předsedkyně kontrolní komise

26.6.20L8


